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ZÁPIS 

z 3. zasadnutia Akademického senátu FEIT UNIZA vo funkčnom období 2023-2027, 

ktoré sa uskutočnilo 23.10.2023 od 13 hod. v BD121. 

 

 
Účasť podľa prezenčnej listiny: prítomní senátori: 14 

ospravedlnení senátori: 6 
hostia: doc. PaedDr. Peter Hockicko, PhD., prodekan pre vedu a výskum 
             doc. Ing. Mariana Beňová, PhD. prodekanka pre vzdelávanie 

 
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Schvaľovanie Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a 

informačných technológií pre 1. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025. 

3. Schvaľovanie Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a 

informačných technológií pre 2. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025. 

4. Schvaľovanie Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a 

informačných technológií pre 3. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025. 

5. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS FEIT UNIZA. 

6. Schvaľovanie členov disciplinárnej komisie FEIT UNIZA z radov študentov fakulty pre akademický rok 

2023/2024. 

7. Dodatočná voľba člena do Pedagogickej komisie AS FEIT UNIZA. 

8. Rôzne. 

 
1. Otvorenie, schválenie programu. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek otvoril 3. zasadnutie senátu FEIT UNIZA, privítal senátorov 
a členov vedenia fakulty a oboznámil ich s programom zasadnutia. Predseda AS FEIT UNIZA prof. 
Janoušek požiadal prítomných senátorov o hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Hlasovanie za program zasadnutia 14 0 0 

 
Uznesenie: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním jednomyseľne schválil program 3. zasadnutia AS FEIT 
UNIZA. 
 
2. Schvaľovanie Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a 

informačných technológií pre 1. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prítomných informoval o predkladaných zásadách a pravidlách 
prijímacích konaní pre všetky stupne štúdia na FEIT UNIZA. 
Vyzval pani prodekanku doc. Beňovú, predkladateľku materiálov, o úvodné slovo k predloženým 
materiálom. 



 

2/5 

Pán prof. Janoušek vysvetlil prítomným členom AS FEIT UNIZA, že 19.10.2023 zasadala Legislatívna 
komisia AS FEIT UNIZA a následne zverejnila pripomienky a odporúčania k predkladaným materiálom 
a rovnako v tento deň boli členom AS FEIT UNIZA sprístupnené pripomienky a odporúčania Pedagogickej 
komisie AS FEIT UNIZA. V oboch prípadoch nešlo o závažné pripomienky, ktoré by mali viesť k výrazným 
obsahovým zmenám, skôr boli formálneho charakteru. Následne informoval zúčastnených členov AS FEIT 
UNIZA, že všetky pripomienky a odporúčania postúpil 19.10.2023 pani prodekanke doc. Beňovej. Pani 
prodekanka doc. Beňová následne upravila predložené dokumenty a upravené verzie zaslala predsedovi 
AS FEIT UNIZA prof. Janoušekovi dňa 20.10.2023, ktorý ich v daný deň zverejnil pre členov AS FEIT UNIZA 
s informáciou, že tieto upravené verzie dokumentov v rámci bodov 2., 3. a 4. bude AS FEIT UNIZA 
schvaľovať v rámci plánovaného zasadnutia 23.10.2023. Zároveň informoval zúčastnených členov AS FEIT 
UNIZA o spojení stanovísk komisií AS FEIT UNIZA a diskusie k bodom 2., 3. a 4. programu rokovania. 
 
Pán prof. Janoušek poprosil predsedníčku Pedagogickej komisie AS FEIT UNIZA prof. Ing. Alenu 
Otčenášovú, PhD. o prednesenie stanoviska Pedagogickej komisie AS FEIT UNIZA k predkladaným 
dokumentom. 
 
Diskusia: 
V rámci diskusie pani prodekanka pre vzdelávanie doc. Beňová informovala prítomných o partnerských 
školách. Do diskusie sa zapojil prof. Počta, ktorý pripomienkoval bodové zvýhodnenie absolventov 
z partnerských stredných škôl ako diskriminačné. 
Pán doc. Pirník namietal rozdielne podmienky prijímania študentov podľa odborov. 
Pani prof. Otčenášová pripomienkovala, že v dokumentoch týkajúcich sa 1. a 2. stupňa štúdia majú 
články č. 6, 7 a 8 rovnaký názov. 
Pani prof. Otčenášová sa ospravedlnila a odišla zo zasadnutia senátu. 
V ďalšej časti zasadnutia AS FEIT UNIZA bolo prítomných 13 členov AS FEIT UNIZA. 
 
Pán prof. Janoušek poprosil predsedu Legislatívnej komisie AS FEIT UNIZA prof. Ing. Aleša Janotu, PhD. 
o prednesenie stanoviska Legislatívnej komisie AS FEIT UNIZA k predkladaným dokumentom. Predseda 
Legislatívnej komisie AS FEIT UNIZA prof. Janota podrobne informoval o pripomienkach a odporúčaniach 
k predkladaným dokumentom, ktoré vyplynuli zo zasadnutia Legislatívnej komisie AS FEIT UNIZA. 
K jednotlivým pripomienkam sa vyjadrila pani prodekanka pre vzdelávanie doc. Beňová. 
Pán prodekan doc. Hockicko sa ospravedlnil a opustil zasadnutie AS FEIT UNIZA. 
 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 
Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 1. 
stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025 s úpravami 

13 0 0 

 
Uznesenie 2023/03/01: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Zásady a pravidlá prijímacieho 
konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 1. stupeň štúdia v 
akademickom roku 2024/2025 s úpravami. 
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3. Schvaľovanie Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a 
informačných technológií pre 2. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025. 

Po predchádzajúcej spojenej diskusii, ktorá sa týkala predkladaných dokumentov pre body programu č. 
2., 3. a 4., predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k bodu č. 3 a požiadal 
zúčastnených členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 
Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 2. 
stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025 s úpravami 

13 0 0 

 
Uznesenie 2023/03/02: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Zásady a pravidlá prijímacieho 
konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 2. stupeň štúdia v 
akademickom roku 2024/2025 s úpravami. 
 
4. Schvaľovanie Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a 

informačných technológií pre 3. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal zúčastnených 
členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Zásady a pravidlá prijímacieho konania na štúdium na 
Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 3. 
stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025 s úpravami 

13 0 0 

 
Uznesenie 2023/03/03: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Zásady a pravidlá prijímacieho 
konania na štúdium na Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 3. stupeň štúdia v 
akademickom roku 2024/2025 s úpravami. 
 
Predseda AS FEIT UNIZA upozornil, že schválením Zásad a pravidiel prijímacieho konania na štúdium na 
Fakultu elektrotechniky a informačných technológií pre 3. stupeň štúdia v akademickom roku 2024/2025 
s úpravami je schválená aj anglická mutácia tohto dokumentu. 
 
Pani prodekana pre vzdelávanie doc. Beňová poďakovala za diskusiu, všetky pripomienky a odporúčania 
a za schválenie predložených dokumentov. 
 
5. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS FEIT UNIZA. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek informoval o zložení AS FEIT UNIZA a o skutočnosti, že 
v študentskej časti AS FEIT UNIZA nie je obsadené miesto za Katedru riadiacich a informačných systémov 
(KRIS) v zmysle Zásad volieb do Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informačných technológií 
Žilinskej univerzity v Žiline a je nutné vyhlásiť doplňujúce voľby. Senátorov podrobne oboznámil 
s naplánovaným harmonogramom doplňujúcich volieb. 
 
Diskusia: 
V rámci diskusie, do ktorej sa zapojil prof. Janota, vedúci KRIS, sa ujasnili informácie ohľadne podávania 
návrhov na kandidátov. 
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Po ukončení diskusie predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie vyhlásenia doplňujúcich volieb do študentskej 
časti AS FEIT UNIZA 

13 0 0 

 
Uznesenie 2023/03/04: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Vyhlásenie doplňujúcich volieb 
do študentskej časti AS FEIT UNIZA. 
 
6. Schvaľovanie členov disciplinárnej komisie FEIT UNIZA z radov študentov fakulty pre akademický 

rok 2023/2024. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek v úvode k tomuto bodu citoval relevantné časti Smernice UNIZA 
č. 201 a Rokovacieho poriadku AS FEIT UNIZA, ktoré sa týkajú disciplinárnej komisie FEIT UNIZA. 
Pani prodekanka pre vzdelávanie doc. Beňová, v mene pána dekana, predložila návrhy kandidátov na 
členov Disciplinárnej komisie FEIT UNIZA z radov študentov pre akademický rok 2023/2024. 
 
Následne predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal 
zúčastnených členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Tomáša Barča za člena Disciplinárnej komisie FEIT 
UNIZA 

13 0 0 

Schválenie Bc. Adama Žiačika za člena Disciplinárnej komisie 
FEIT UNIZA 

13 0 0 

Schválenie Ing. Pavla Stanka za člena Disciplinárnej komisie 
FEIT UNIZA 

13 0 0 

 
Uznesenie 2023/03/05: AS FEIT UNIZA tajným hlasovaním schválil členov disciplinárnej komisie FEIT 
UNIZA z radov študentov fakulty pre akademický rok 2023/2024. 
 
7. Dodatočná voľba člena do Pedagogickej komisie AS FEIT UNIZA. 
Predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek informoval senátorov o ostatnom stretnutí a hlasovaní 
študentskej časti AS FEIT UNIZA a o záujme uskutočniť doplňujúce voľby do Pedagogickej komisie AS FEIT 
UNIZA. Následne predseda senátu prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal zúčastnených 
členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Bc. Dávida Solčianskeho za člena Pedagogickej 
komisie AS FEIT UNIZA 

12 0 1 

 
Uznesenie 2023/03/06: AS FEIT UNIZA tajným hlasovaním schválil člena Pedagogickej komisie FEIT 
UNIZA. 
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8. Rôzne 
V súvislosti s otázkou prístupu k prerokovávaným dokumentom na zasadnutiach AS FEIT UNIZA, o ktorej 
sa diskutovalo na ostatnom zasadnutí AS FEIT UNIZA dňa 22.06.2023 v bode 5. Rôzne, prof. Janoušek 
informoval prítomných členov AS FEIT UNIZA o záveroch z diskusie s pani doc. JUDr. Ing. Alenou Novák 
Sedláčkovou, PhD. V súčasnej legislatívnej úprave nie je riešená otázka elektronickej archivácie 
prerokovávaných dokumentov a prístupu k nim a v budúcnosti sa bude riešiť. Pani doc. Novák Sedláčková 
odporúča v tejto otázke pridržiavať sa Rokovacieho poriadku AS FEIT UNIZA a ustanovení Článku 7. 
Doc. Pirník predniesol pripomienku k predkladaniu materiálov na prerokovanie komisiám 
s nedostatočným predstihom. Prof. Janoušek súhlasil s tým, že dokumenty majú byť predkladané vo 
väčšom časovom horizonte, aby boli členom AS FEIT UNIZA zasielané na rokovanie dokumenty po 
ukončení pripomienkového konania príslušných komisií AS FEIT UNIZA a prípadnom zapracovaní 
pripomienok/odporúčaní. 
 
Na záver predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek poďakoval zúčastneným senátorom a pani prodekanke 
pre vzdelávane doc. Beňovej za účasť a plodnú diskusiu a ukončil zasadnutie. 
 
 

 
prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. v.r.     Ing. Katarína Brodňanová v.r. 

predseda AS FEIT UNIZA      tajomníčka AS FEIT UNIZA 


